



Jeremy Solomon **EC Director nominee**

My name is Jeremy Solomon, and I have been a member of our union in its various forms for over twenty-five years. During this time, I have witnessed the powerful impact that collective action and a united voice can have on improving the lives and working conditions of our fellow members. I am writing to express my desire to serve as a Director of the Executive Committee (EC), and to share with you the changes I intend to advocate for, if elected.

Improving Communication

The recent announcement of a temporary increase in union dues was not well-communicated to our membership. Many members, including myself, were caught by surprise when the increase was announced. As your EC Director, I will prioritize transparency and open communication. I will ensure that members are involved in the decision-making process and that they are well-informed of any changes that affect their contributions and benefits.

Refocusing Our Attention

I believe that our union should prioritize three key areas:

- ✓ working conditions,
- ✓ labour relations,
- ✓ contract negotiations.

These are the core issues that affect our day-to-day work lives and have a direct impact on our job satisfaction, safety, and financial security. While other issues may be important, I believe our Union should focus its attention and resources on these critical areas. As your EC Director, I will champion these issues at the national level and work to create a union that is more responsive to the needs and concerns of its members.

I am committed to creating a stronger, more transparent, and more responsive union.

I humbly ask for your support and your vote in the upcoming elections.

Sincerely,

A handwritten signature in black ink that reads "Jeremy". The signature is written in a cursive, flowing style.



Jeremy Solomon **candidat au poste de** **Directeur du EC**

Mon nom est Jeremy Solomon, et je suis membre de notre syndicat sous ses différentes formes depuis plus de vingt-cinq ans. Durant cette période, j'ai été témoin de l'impact puissant que l'action collective et une voix unie peuvent avoir sur l'amélioration des vies et des conditions de travail de nos membres. Je vous écris pour exprimer mon désir de servir en tant que Directeur du Comité Exécutif (CE) et pour partager avec vous les changements que j'entends défendre si je suis élu.

Améliorer la communication

L'annonce récente d'une augmentation temporaire des cotisations syndicales n'a pas été bien communiquée à nos membres. Beaucoup de membres, y compris moi-même, ont été pris au dépourvu lorsque l'augmentation a été annoncée. En tant que Directeur du CE, je donnerai la priorité à la transparence et à une communication ouverte. Je m'assurerai que les membres sont impliqués dans le processus de décision et qu'ils sont bien informés de tout changement qui affecte leurs contributions et avantages.

Recentrer notre attention

Je crois que notre syndicat devrait donner la priorité à trois domaines clés :

✓ les conditions de travail, ✓ les relations de travail, ✓ les négociations contractuelles.

Ce sont les problèmes fondamentaux qui affectent notre vie de travail quotidienne et ont un impact direct sur notre satisfaction au travail, notre sécurité et notre sécurité financière. Bien que d'autres questions puissent être importantes, je crois que notre syndicat devrait concentrer son attention et ses ressources sur ces domaines critiques. En tant que Directeur du CE, je défendrai ces questions au niveau national et travaillerai à créer un syndicat plus réactif aux besoins et préoccupations de ses membres.

Je m'engage à créer un syndicat plus fort, plus transparent et plus réactif. Je vous demande humblement votre soutien et votre vote lors des prochaines élections.

Cordialement,